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Sinan Bolat kaleye!..
RRÜÜŞŞTTÜÜ’’NNÜÜNN ilerleyen yaşı, Cenk'in inişli-çıkışlı performansıyla bir-
likte kaleye transfer yapmayı planlayan Beşiktaş, Sinan Bolat için
gözünü kararttı. Daha önce futbol yaşamını Türkiye’de sürdürmeye
istediğini söyleyen Sinan Beşiktaş’ın ilk önerisine sıcak bakıyor. 

B
eşiktaş'ta
kaleci
arayışları
sürüyor.
Rüştü'nün
ilerleyen

yaşı, Cenk'in inişli-çıkışlı
performansıyla birlikte
kaleye transfer yapmayı
planlayan Beşiktaş, Sinan
Bolat için gözünü kararttı.
Daha önce futbol
yaşamını Türkiye’de
sürdürmeye sıcak baktığını
belirten Sinan Bolat’ın da,
Beşiktaş’ın ilk önerisine

sıcak baktığı kaydedildi.
Kalesinde bu sezon ciddi
sıkıntılar yaşayan
Beşiktaş, bu sorunu
çözmek için düğmeye
bastı. Yaşı ilerleyen Rüştü
Reçber’in sık sık yaşadığı
sakatlıklar, genç kaleci
Cenk Gönen’in de inişli-
çıkışlı performansı son-
rasında teknik direktör
Tayfur Havutçu’nun trans-
fer listesini hazırladığı
öğrenildi. Genç
çalıştırıcının yönetime
sunduğu listenin ilk

sırasında Standard Liege
forması giyen Sinan
Bolat’ın bulunduğu
kaydedildi. Daha önce fut-
bol yaşamını Türkiye’de
sürdürmeye sıcak baktığını
belirten Sinan Bolat’ın da,
Beşiktaş’ın ilk önerisine
sıcak baktığı kaydedildi.
Geçen sezon başında da
Siyah-Beyazlılar’ın istediği
genç eldivenin transferi,
Belçika temsilcisinin iste-
diği 4 milyon Euro’luk
bonservis bedeli nedeniyle
gerçekleşmemişti. 
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‘Yeteneğine ihanet ediyor’
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN yönetim kurulu üyesi Seyit Ateş, "Quaresma'nın
futbol mentalitesi, futbol mantığına diyecek bir şey yok
ama maçı çevirebilecek bir adam; ama bu kadar bencil oy-
nadıkça acaba futbol yeteneğine ihanetmi ediyor" dedi.

B
eşiktaş'ın
yönetim
kurulu
üyesi Seyit
Ateş, "
Quaresma'

nın futbol mentalitesi,
futbol mantığına diyecek
bir şey yok ama maçı
çevirebilecek bir adam;
ama bu kadar bencil
oynadıkça acaba futbol
yeteneğine ihanetmi
ediyor" dedi.
Takım oyununa

uyumlu olmadığı için

kaptan İbrahim
Toraman tarafındandan
da              eleştirilen
Quaresma'yla ilgili
olarak ise Ateş, "Maçı
çevirebilecek bir adam;
ama bu kadar bencil
oynadıkça acaba futbol
yeteneğine ihanet mi
ediyor" dedi. Ateş,
Trabzonspor maçından
sonra bütün futbolcular-
la konuşacaklarını, ortak
noktada buluşulan fut-
bolcularla yola devam
edileceğini diğerleriyle

ise yolların ayrılacağını
söyledi. Ateş,
“Takımımıza
inanıyorum, toparlandık.
Yeni bir yönetim geldi.
Futbolcularımız da yeni
yönetimimizin morale
ihtiyacı olduğunu biliy-
or. Biz moralli olursak,
iyi hizmet edeceğiz.
Para kaynakları
oluşturacağız.
Futbolculara olan
borçlarımızı ödeyeceğiz.
Trabzonspor'u da
yeneceğiz” dedi. 
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Sır plan ortaya çıktı
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’TTAAKKİİ  bazı futbolcuların alacaklarını tahsil edemediği
için toplu olarak sözleşme feshetmeyi planladıkları ortaya çıktı.
Konu ile ilgili konuşan Almeida, “‘Ben bu konuda pozisyon almayı
düşünmedim. Herkes kendi kararını almalı, seçenekler belli” dedi.

B
eşiktaş’taki bazı
futbolcuların
alacaklarını
tahsil edeme-
diği için toplu
olarak sözleşme

feshetmeyi planladıkları
ortaya çıktı. Konu ile ilgili
konuşan Almeida, “‘Ben bu
konuda pozisyon almayı
düşünmedim. Herkes kendi
kararını almalı, seçenekler
belli” dedi. 

Kara Kartallarda yaşanan
sıkıntı günyüzüne çıktı.
Beşiktaş'ta toplu olarak
sözleşme feshedilmesinin
gündeme geldiği öğrenildi.
Beşiktaş'ta yaşananlar ile
ilgili konuşan Portekizli
yıldız Hugo Almeida, “Biz
profesyoneliz. Önemli olan
zor durumda en iyisini yap-
mak. Zaman zaman çok zor
durumda kaldığımız oluyor,
gerçekten çok karmaşık bir
durum var’ dedi. Almeida,
Beşiktaş’tan ayrılma
konusunda ise, ‘2 yıl daha
sözleşmem var. Prensip
olarak burada kalmayı
düşünüyorum. Ama futbol
bu. İngiltere, İspanya ve
İtalya’da oynamak istediğimi
asla saklamadım’ diye
konuştu.
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Yönetim “Arena” diyor
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Yönetimi yeni statlarının yapımı esnasında
Şükrü Saracoğlu'nu kullanabileceklerini ifade eden
Fenerbahçe'nin teklifine sıcak bakmadı, Beşiktaş
yönetimi Arena için cevap beklemeye başladı.

B
şiktaş
Yönetimi
yeni
statlarının
yapımı
esnasında

Şükrü Saracoğlu'nu kul-
lanabileceklerini ifade
eden Fenerbahçe'nin tek-
lifine sıcak bakmadı,
Beşiktaş yönetimi Arena
için cevap beklemeye
başladı.  Fenerbahçe
Başkanvekili Nihat
Özdemir’in, “Beşiktaş’ın
stadı yapılana kadar

isterse maçlarını gelip
Şükrü Saracoğlu Stadı’nda
oynayabilir” teklifi kabul
görmedi. 
Siyah-Beyazlı Yönetim’in

dün yaptığı olağan
toplantısında yeni stadın
yapımı esnasında
maçlarını oynayacağı yer
konusunu masaya yatırdığı
kaydedildi. Toplantıda
daha önce Fenerbahçe
Başkanvekili Nihat
Özdemir’in, “Beşiktaş’ın
stadı yapılana kadar
isterse maçlarını gelip

Şükrü Saracoğlu Stadı’nda
oynayabilir” teklifinin
kabul görmediği belirtildi.
Siyah-Beyazlı yöneticilerin
ortak görüşünün stat
yapılana kadar maçlarını
Galatasaray’ın evi Türk
Telekom Arena’da oyna-
mak olduğu bildirildi.
Beşiktaş’ın bu konuda
yaptığı başvurunun
cevabını beklediği öğrenil-
di. Yönetimin alacağı
kararın yansımaları ve
Fenerbahçe'nin tepkisi ise
merak konusu oldu.
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